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Jedenáct handicapovaných, kteří se chtějí vrátit zpátky k aktivnímu způsobu života. To jsou
Nezastavitelní. Od čtvrtku 25. až do neděle 28. srpna vždy od 10 do 18 hod. jim každý může
pomoci svým pohybem k jejich vysněnému sportovnímu vybavení.  Učiní tak i hejtman
Libereckého kraje Martin Půta. Společně s dvěma Nezastavitelnými jej můžete potkat u
brány v sobotu odpoledne.

Jak můžete handicapovaným pomoci? Stačí vyrazit s přáteli či rodinou na výlet na Ještěd. Pod vrcholem u
chaty Ještědka totiž vyroste speciální brána. Birell motivuje k aktivnímu trávení volného času, a proto za
každého, kdo projde touto branou, věnuje 5 Kč na sportovní vybavení pro vybrané handicapované, kteří
chtějí být opět aktivní. Tedy i pro Michaelu Rutteovou. V 17 letech měla autonehodu a zůstala upoutána na
invalidní vozík. S novým handbikem chce cestovat i do zahraničí.

S hejtmanem i s Nezastavitelnými Míšou a Pavlem se můžete u brány setkat v sobotu okolo půl páté. „S
manželem jsme pozvali spoustu našich přátel a připravili takový hromadný výlet. Bude to super, už se
k bráně moc těšíme. I Pavel Janega, s kterým jsem se seznámila díky projektu, se za námi přijede podívat,“
říká Michaela a dodává: „Kdo ještě nemáte na sobotu plány, určitě zvolte Ještěd. Zasportujete si, budete
v přírodě a ještě pomůžete dobré věci.“

Patronem Nezastavitelných je legendární český paralympionik Jiří Ježek. Více o projektu naleznete na
www.nezastavitelni.cz. 

Jméno: Michaela Rutteová
Rok narození: 1986
Bydliště: Liberec
Co je potřeba: Handbike

http://www.nezastavitelni.cz/


„Když mi bylo čerstvě 17, vraceli jsme se s taneční skupinou z našich prvních velkých závodů. Řidič
usnul za volantem a sjel z dálnice. Nikomu se skoro nic nestalo, ale já jsem zůstala upoutána na
invalidní vozík. Před nehodou jsem ráda sportovala a i teď nedám na sport dopustit. Jako první na
novém handbiku vyrazíme do Německa, kde je nádherný okruh kolem jezera.“

Jméno: Pavel Janega
Rok narození: 1986
Bydliště: Třebíč
Co je potřeba: Sledge běžky

„Před šesti lety jsem jel na kole, když mě srazil neopatrný řidič. Náraz byl tak silný, že mi doslova
amputoval v lýtku levou nohu. Ztratil jsem spoustu krve a do nemocnice dojel v kritickém stavu. Úraz
jsem vzal ale jako výzvu a snažím se s tím žít. Rád bych se vrátil zpátky na hory a díky sledge běžkám
se mi to může splnit.“


